
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline

Zápisnica
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Pribyline, 

konaného dňa 25. januára 2019

Prítomní poslanci OZ: Pavel Holbus, Janka Mikušová, Mgr. Iveta Oravcová, Pavel Poliak, Jakub Račko, 
Zdena Račková, Ing. Ján Vrbičan 

Ospravedlnená: Dušana Cibuľová
Ostatní prítomní: podľa prezenčnej listiny

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce, ktorý prítomných privítal a oboznámil s návrhom 
programu. Ďalej konštatoval, že z celkového počtu 9 je prítomných 7 poslancov, takže toto zasadnutie je 
uznášaniaschopné. Zároveň oboznámil prítomných s návrhom programu rokovania.

K bodu 2
Do návrhovej komisie boli starostom obce navrhnutí za predsedu Mgr. Iveta Oravcová, členovia Pavel Holbus 

a Zdena Račková.
Za overovateľov zápisnice starosta určil Janku Mikušovú a Jakuba Račku, za zapisovateľku Annu Račkovú. 
Starosta obce požiadal poslancov, aby sa k návrhu vyjadrili hlasovaním. Prítomní prijali nasledovné uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
1. berie na vedomie
a) overovateľov zápisnice určených starostom obce: Janka Mikušová, Jakub Račko
b) zapisovateľa zápisnice určeného starostom obce: Anna Račková
2. volí
návrhovú komisiu v zložení: Mgr. Iveta Oravcová -  predseda, Pavel Holbus, Zdena Račková - členovia

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
P o s la n c i : P oče t:

Z a :
Pavel Holbus, Janka Mikušová, Mgr. Iveta Oravcová, Pavel Poliak, Jakub Račko, 

Zdena Račková, Ing. Ján I í'bičan 7

P ro t i : 0

Z d r ž a l  sa : 0

Výsledok hlasovania: Návrh bo1 prijatý

K bodu 3
Starosta obce požiadal prítomných, aby sa hlasovaním vyjadrili k predloženému návrhu programu.

Prítomní prijali nasledovné uznesenie:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
schvaľuje
program rokovania nasledovne:
1. Otvorenie.
2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice.
3. Schválenie programu rokovania.
4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ a odpovede na otázky poslancov 
z predchádzajúceho rokovania, ak neboli zodpovedané písomne.
5. VZN, ktorým sa upravujú niektoré podmienky chovu a držania psov na území obce Pribylina.
6. Správa hlavného kontrolóra obce o vykonanej kontrole za rok 2018.
7. Náhrada platu za nevyčerpanú dovolenku starostu obce
8. Rôzne.
9. Diskusia.
10. Záver.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
P o s la n c i : P o č e t :

Z a :
Pavel Holbus, Janka Mikušová, Mgr. Iveta Oravcová, Pavel Poliak, Jakub Račko, 

Zdena Račková, Ing. Ján Vrbičan
7

P ro t i : 0

Z d r ž a l  sa : 0

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý
K bodu 4
Starosta obce konštatoval, že na predchádzajúcom zasadnutí OZ neboli uznesením schválené žiadne úlohy. 

Ing. Ján Vrbičan -  požiadal upresnenie ohľadom platu starostu a to o presnú sumu.



starosta obce -  túto odpoveď dostane písomne e-mailom od ekonómky
Ing. Ján Vrbičan -  prosí hlavného kontrolóra skontrolovať uznesenie číslo 18/2018, ktoré nie je v súlade 
s platnou legislatívou,
Mgr. Iveta Oravcová -  predložila návrh na uznesenie:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
berie na vedomie
kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
P o s la n c i : Poče t:

Z a :
Pavel Holbus, Janka Mikušová, Mgr. Iveta Oravcová. Pavel Poliak. Jakub Račko. 
Zdena Račková

6

P ro t i : 0

Z d r ž a l  sa : Ing. Ján Vrbičan 1

Výsledok hlasovania: Návrh ho1 prijatý

starosta obce -  privítal na rokovaní Filipa Benku, ktorý bol zvolený za poslanca obce a požiadal ho o zloženie 
sľubu resp. vyjadrenie
Filip Benko -  oznámil, že sa vzdáva mandátu poslanca, dôvody vysvetlí 
starosta obce - potom v diskusii môže podať vysvetlenie

K bodu 5
Návrh k tomuto bodu bol doručený poslancom pri pozvánke a zverejnený v zmysle platnej legislatívy.

Ing. Ján Vrbičan -  návrh nie je aktuálny, pretože je vypracovaný v septembri 2018, tiež v §7 nie je uvedené číslo 
zákona, na ktorý sa odvoláva.
starosta obce -  návrh musí byť v súlade s platnou legislatívou, inak by nám ho prokurátor vrátil.
Mgr. Iveta Oravcová -  predložila návrh na uznesenie:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
schvaľuje
Všeobecne záväzné nariadenie, ktorým sa upravujú niektoré podmienky chovu a držania psov na území obce 
Pribylina

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 5
P o s la n c i : Poče t:

Z a :
Pavel Holbus, Janka Mikušová, Mgr. Iveta Oravcová. Pavel Poliak. Jakub Račko. 

Zdena Račková 6

P ro t i : Ing. Ján Vrbičan 1

Z d r ž a l  sa : 0

Výsledok hlasovania: Návrh bo1 prijatý

K bodu 6
Správu k tomuto bodu podal hlavný kontrolór obce a tvorí prílohu zápisnice.

Ing. Ján Vrbičan -  prečo nebola správa priložená pri materiáloch?
Ing. Ľudovít Budzák -  je v súlade so zákonom predložiť správu na rokovanie OZ.
Ing. Ján Vrbičan -  nevie sa k takto predloženej správe vyjadriť, mala byť priložená k materiálom, stále opakuje 
aj potrebu vypracovávanie dôvodových správ k jednotlivým bodom rokovania OZ.
Mgr. Iveta Oravcová -  predložila návrh na uznesenie:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
berie na vedomie
Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce Pribylina za rok 2018

Kvórum potrebné na pri jatie návrhu: 4
P o s la n c i : Poče t:

Z a : Pavel Holbus. Janka Mikušová, Mgr. Iveta Oravcová, Pavel Poliak, Jakub Račko, 
Zdena Račková 6

P ro t i : 0
Z d r ž a l  sa : Ing. Ján Vrbičan 1

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

K bodu 7
Návrh k tomuto bodu bol doručený poslancom pri pozvánke.

Ing. Ján Vrbičan -  uvítal predloženie dôvodovej správy, nebola tam však uvedená presná suma, o ktorú sa jedná. 
V zákonníku práce sa hovorí, že dovolenka sa prepláca v prípade, ak sa nevyčerpá ani v nasledujúcom roku, čo 
v tomto prípade ešte neuplynulo.
Ing. Ľudovít Budzák -  v prípade starostu je to iné, došlo k ukončeniu Funkčného obdobia, je to potrebné uzavrieť



Kvetoslava Holbusová -  starosta ukončil jeden pracovný pomer k 7.12.2018 a od 8.12.2018 má nový pracovný 
pomer, za december 2018 nemá nárok na žiadnu dovolenku, pretože nemal odpracovaný určený počet dní.
Mgr. Iveta Oravcová -  predložila návrh na uznesenie:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
schvaľuje
vyplatenie náhrady platu starostu Ing. Milanovi Kohútovi za nevyčerpanú dovolenku:

• za rok 2017 v rozsahu 2 dni
• za rok 2018 v rozsahu 27.5 dňa

Spolu: 29,5 dňa
Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4

P o s la n c i : P o č e t :

Z a :
Pavel Holbus, Janka Mikušová, Mgr. Iveta Oravcová, Pavel Poliak, Jakub Račko, 

Zdena Račková 6

P ro t i : Ing. Ján Vrbičan 1

Z d r ž a l  sa : 0

Výsledok hlasovania: Návrh bo! prijatý

K bodu 8
V tomto bode bolo prejednané nasledovné:

- stanovisko k vvsporiadaniu pozemkov pod rómskou osadou
Ing. Ján Vrbičan -  uskutočnili sa dve stretnutia poslancov ohľadom prejednania tejto veci, na druhé stretnutie, 
kde bol prítomný aj predseda urbáru on nebol pozvaný
starosta obce -  je to zavádzanie, pozvánku poslal e-mailom všetkým poslancom, čo môže kedykoľvek dokázať 
Ing. Michal Králik -  jedná sa o to, že rómska osada je na pozemkoch vo vlastníctve PSBU, sú tam zabraté 
pozemky v rozsahu 2ha, s čím majú podielnici problém. Výboru bolo na ostatnom VZ uložené pripraviť návrh 
riešení na vysporiadanie tohto pozemku. Vytipovali niekoľko možností, ktoré by boli najvýhodnejšie. Ako 
najschodnejšia cesta sa javila zámena pozemkov za pozemky vo vlastníctve Slovenskej republiky, takýto našli 
v susedstve rómskej osady, ktorý je v rovnakej kvalite. Prebehlo jednanie so zástupcami SPF v Lipt. Mikuláši, 
kde dostali prísľub o prejednaní návrhu na ústredí SPF. Tam bol vydaný predbežný súhlas stým, že je 
nevyhnutné kladné stanovisko obce aj splnomocnenca vlády pre rómsku komunitu. V prípade kladných 
stanovísk by sa uskutočnilo spoločné jednanie, kde by boli dohodnuté podmienky. V návrhu uviedli aj druhú 
možnosť riešenia pozemku, ktorou je priamy prenájom pre obec.
Ing. Ján Vrbičan -  ďakuje predsedovi urbáru, cieľom tejto aktivity je riešiť rómsky problém. Máme tu dôkaz, že 
za 12 rokov sa osada zväčšila až na 2ha, ak sa znovu toto nebude riešiť ďalšie 4 roky, bude to len pribúdať. 
Prečítal článok, v ktorom sa hovorí, prečo by sa mali riešiť osady. Vznikli už dávno, ich obyvatelia k nim majú 
vzťahy, bez vysporiadania pozemkov nie je možné riešiť legalizáciu stavieb. Tým sa prepadávajú do ďalších 
problémov, nie je možné vyrubovať na takéto stavby daň z nehnuteľností, obyvatelia si nemôžu riešiť príspevky 
na bývanie. Prosí OZ zvážiť kroky, apeluje na svedomie poslancov.
Janka Mikušová -  ako on vidí ďalšiu cestu pri riešení rómskeho problému, v prípade, ak sa pozemok prenájme? 
Ing. Ján Vrbičan -  osada je v územnom pláne, je tam veľa možností, je to cesta k tomu, aby sme oslovili 
eurofondy, získali peniaze a riešili toto ako iné obce, len odkukáme pozitívne príklady z iných samospráv.
Janka Mikušová -  je veľa prípadov, keď obce postavili byty nižšieho štandardu a tieto boli vybývané do štyroch 
rokov, podľa nej toto nie je riešenie. Je to problém celého Slovenska aj celej EU, ak oni nezačnú s tým robiť 
niečo iné, ako len dávať im peniaze, my s tým nič nespravíme.
Zdena Račková — hovorí sa o pasivite kompetentných v minulosti, ale ja to vidím ako pasivitu v súčasnosti, je to 
tak nastavený systém, len dajte, riešte.
Ing. Ján Vrbičan -  prosí p. Mikušovú uviesť konkrétnu obec, kde sa toto udialo a tiež o informáciu, čo ona chce 
v tomto robiť. Ideme poveriť EÚ aby nám tu urobila poriadok? Týka sa to priamo nás, nepoznáme ani počet 
obyvateľov v osade.
Janka Mikušová -  v prenájme pozemku ona nevidí riešenie rómskej problematiky. Obec o ktorej hovorila sú 
Letanovce.
Ing. Ján Vrbičan -  robme s tými Rómami kým sa dá, nezodpovednosťou a ľahostajnosťou neurobíme nič. Ak 
prenajmeme pozemky, obec dostane kontrolu nad osadou. Nájdeme si rodinu, ktorá si tam postaví domček, sú to 
tiež ľudia, ak to necháme tak ďalšie štyri roky, bude to na škodu všetkým.
Ing. Michal Králik -  táto téma vzbudzuje emócie, oni žiadajú o prenájom pozemku, nie je ich úlohou riešiť 
rómsku problematiku, ale boli poverení, aby našli spôsob vysporiadania pozemku pod osadou. Je to pre nich 
jednou z priorít do budúcna, musia nájsť riešenie.
Ing. Ján Vrbičan — pán starosta nehlasuje, o prijatí uznesenia rozhoduje OZ, príde deň „D", keď pán starosta 
povie, že tak rozhodlo OZ.
Mgr. Iveta Oravcová -  predložila návrh na uznesenie:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
1. berie na vedomie
žiadosť PSBU Pribylina o stanovisko k vysporiadaniu pozemkov pod rómskou osadou v k.ú. Pribylina



2. súhlasí
s prenájmom resp. so zámenou pozemkov pod rómskou osadou v k.ú. Pribylina

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
P o s la n c i : P oče t:

Z a : Ing. Ján Vrbičan 1

P ro t i : Pavel Holbus, Janka Mikušová, Mgr. Iveta Oravcová, Pavel Poliak, Zdena Račková 5

Z d r ž a l  sa: Jakub Račko, 1

Výsledok hlasovania: Návrh nebo! prijatý

starosta obce -  súhlasí s tým, že toto treba riešiť, nie je mu jedno, ako to pôjde ďalej s rómskou osadou, bude 
potrebné tieto veci riešiť v súlade s majoritou obce. Uvedomme si, čo je to za oblasť, čo hovoria iné zákony. 
Každý jeden nech si dá na papier pre a proti. Je rád že prišla sl. Betušová, veľmi rád sa s ňou porozpráva, aké 
ona vidí riziká pri riešení tejto situácie, môže prísť na OÚ počas pracovnej doby alebo na zasadnutie komisie.

- ponuka na odkúpenie akcií Primá banky, a.s. -  ponuka bola doručená opakovane ako aj v minulosti, doporučuje 
ponechať si tieto akcie aj tento rok, je to na zvážení poslancov.
Ing. Ján Vrbičan -  hlásil sa o slovo a toto mu nebolo udelené, podľa § 12 rokovacieho poriadku starosta stráca 
právo ďalej viesť rokovanie.
Ing. Ľudovít Budzák -  už sa konštatovalo, že sa uzatvára bod, hlasovanie bolo ukončené, 
starosta obce -  treba si prečítať rokovací poriadok, on slovo nemusí udeliť vôbec.
Mgr. Iveta Oravcová -  predložila návrh na uznesenie:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
1. berie na vedomie
ponuku na odkúpenie akcií spoločnosti Primá banka Slovensko, a.s.
2. súhlasí
s odpredajom akcií spoločnosti Primá banka Slovensko, a.s.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
P o s la n c i : P oče t:

Z a : 0

P ro t i :
Pavel Holbus, Janka Mikušová, Mgr. Iveta Oravcová, Pavel Poliak, Jakub Račko, 
Zdena Račková 6

Z d r ž a l  sa : Ing. Ján Vrbičan 1

Výsledok hlasovania: Návrh neho1 prijatý

- prenájom pozemku za účelom vybudovania garáže
- toto bolo prejednávané aj na minulom OZ, teraz je predložený aj vypracovaný nákres, pretože je predpoklad, že 
o garáže budú mať záujem aj ostatní nájomníci v bytovom dome. Navrhuje sa preto 20 garáží, budú to 
montované na betónovom podklade.
Ing. Ján Vrbičan -  garáže sú aj v územnom pláne obce? Aby to malo hlavu a pätu, prosí o dôvodovú správu 
k tomuto.
starosta obce -  nie sú v územnom pláne.
Mgr. Iveta Oravcová -  predložila návrh na uznesenie:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
schvaľuje
prenájom nehnuteľnosti vo vlastníctve obce Pribylina a to:
pozemok o výmere 25 m2 na pare.č. KNC 1175/3 pri NBD č. 19 pre Milana Holbusa, Ulica Emila Janotku 19/4, 
Pribylina za účelom vybudovania garáže, za nájomné vo výške 3,00 EUR/m2 /ročne.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
P o s la n c i : Poče t:

Z a : Janka Mikušová, Mgr. Iveta Oravcová, Pavel Poliak, , Zdena Račková 4
P ro t i : 0
Z d r ž a l  sa : Pavel Holbus, Jakub Račko, Ing. Ján Vrbičan 3

Výsledok hlasovania: Návrh bo1 prijatý

-prenájom miesta s prípojkou na elektrickú rozvodnú sieť
- bol vypracovaný návrh zmluvy o nájme, pretože v pôvodnej zmluve, ktorá sa vypovedala, bola v prenájme 
strecha budovy požiarnej zbrojnice, ale keď prišiel ďalší poskytovateľ internetu, Fibris nesúhlasil s umiestnením 
zariadení. Našlo sa riešenie, že sa umiestnia na bočnú stenu, teda na budove sú všetky, navzájom sa nerušia. 
V tomto návrhu sa upresnil predmet prenájmu, nejedná sa o strechu. Tým, že je tu ďalší poskytovateľ, zlepšili sa 
služby a občan si môže vybrať.
Ing. Ján Vrbičan -  takže Fibris bude mať prístup do požiarnej zbrojnice, čiže pri poruche vojde do budovy? 
starosta obce -  áno, pri poruchu môžu vojsť, keď budú kontaktovať údržbára obce.



Ing. Ján Vrbičan -  máme upravené priestory, kde už dávno mali byť optické káble, je to námestie, Tatranská 
ulica, Ulica Mateja Šuňavca.
starosta obce zmluva je dobrá a nemáme dôvod meniť podmienky tejto zmluvy.
Mgr. Iveta Oravcová -  predložila návrh na uznesenie:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
berie na vedomie
návrh zmluvy o nájme miesta s prípojkou na elektrickú rozvodnú sieť pre Fibris, s.r.o. Liptovský Hrádok

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
P o s la n c i : P oče t:

Z a :
Pavel Holbus, Jan/ca Mikušová, Mgr. Iveta Oravcová, Pavel Poliak, Jakub Račko, 

Zdena Račková 6

P ro t i : 0

Z d r ž a l  sa : Ing. Ján Vrbičan 1

1 ysledok hlasovania: Návrh bo! prijatý

K bodu 9
V diskusii vystúpili nasledovní:
Ing. Ján Vrbičan -  p. Mikušová mu ukázala e-mail -  pozvánku na stretnutie s predsedom urbáru, nie je tam jeho 
adresa, teda na toto stretnutie nebol pozvaný, teraz má jasný dôkaz.
Janka Mikušová -  ona tam vidí jeho meno, nevidí adresu
starosta obce -  ak mu prešiel e-mail pred 2 týždňami, tak musel prejsť aj tento, aj na stretnutí hovoril, že ho 
pozval a neprišiel.
Ing. Ján Vrbičan -  poprosí opraviť si jeho adresu, podľa GDPR obec musí zriadiť poslancom transparentné 
adresy, aby občania s nimi mohli komunikovať.

- rokovací poriadok nie je v súlade so zákonom, prosí o zasielanie dôvodových správ, kde budú 
uvedené písomné stanoviská, riziká,normálne by mali takto fungovať. Oni sú nezávislý orgán, keď prijmú 
uznesenie a starosta má k nemu výhrady, má právo ho nepodpísať.
Renáta Betušová -  treba skontrolovať adresy poslancov. Oceňuje snahu urbáru na prenájom pozemkov v osade. 
Hovorí sa o chudobe, ľudia tam žijú v dlhodobej biede a táto sa ďalej prehlbuje. Nepracuje sa s nimi, je tam 
nízke vzdelanie, skorý sexuálny život. Vytvára sa priepastný rozdiel, minorite nepomáha to, že sa tento problém 
nerieši. Tým, že sa nesúhlasilo s prenájmom, nemôže sa budovať infraštruktúra, nevie sa o počte obyvateľov. 
Títo ľudia žijú na základných podmienkach, napr. oni si nevedia sami urobiť prípojky, čím sa podporuje ich 
chudoba. Týmto sa vytvára asociálne prostredie. Keby sa im pomohlo, bolo by to dôležité aj pre majoritu, 
starosta obce -  myslí si, že ak sa stretnú na komisii, budú mať o čom rozprávať. Jedno je poučka a iné je 
skutočnosť, tu sa rozchádzame. Ale treba si to premietnúť na situáciu danej obce, aby riešenie bolo v prospech 
obidvoch strán.
Ing. Ján Vrbičan -  pán starosta sa vyjadril minulý rok na OZ k rómskej osade, že “ani robiť nebudem”, takže ak 
neuvidíme exaktný dôkaz, že sa tam niečo zmenilo, tak ťažko môžme niečo očakávať. Súhlasím s pani 
Betušovou, podporujem jej názor.
Zdena Račková -  nie je náhodou vytiahnuté z kontextu to vyjadrenie starostu?
starosta obce -  on opakuje, že rád privíta p. Betušovú. Niektorí poslanci urobili práve opačné kroky, ktoré viedli 
k tejto situácii. On eviduje každú výzvu vyhlásenú pre tieto skupiny, treba ale povedať, ako túto situáciu ideme 
riešiť. Rád s ňou preberie túto problematiku.
Ing. Ján Vrbičan -  starosta nebude nič robiť s rómskou osadou. Jeho práca je to, čo predložil predseda urbáru. 
Doteraz nepočul od starostu riešenie, ako on ide riešiť rómsky problém, Nedá sa stále len počúvať kritiku, 
starosta obce - OZ prijalo to, čo prijalo, p. poslanec sa nemôže stavať do takej pozície, aby sa mu každý 
podriadil, nemôže podsúvať poslancom svoje názory. Nech predloží argumenty a presvedčí ostatných poslancov. 
Ak ostatní nesúhlasia s jeho názorom, musí sa s tým vysporiadať.
Ing. Ján Vrbičan -  výsledkom jeho práce je to, že urbár predložil tento návrh.
Ing. Martin Jurčo -  uznesenie z minulého OZ 18/2018 -  starosta povedal, že je kontrolovateľné prokurátorom, 
prosí o meno prokurátora.

- rozprávalo sa o dovolenke starostu, chce požiadať o číslo normy, podľa ktorej bolo možné 
schváliť dovolenku a tiež prosí o výšku sumy, tak ako hovoril p. Vrbičan.

- priebeh rokovania nie je v súlade so zákonom, lebo kandidát na poslanca bol odkázaný k podaniu 
vyjadrenia až v diskusii a zamestnankyňa obce mohla hovoriť.

- nie všetci poslanci používajú e-mail, používa sa aj sms, telefón, teda je tam jasný zámer.
- rómska osada -  čo hovorí sl. Betušová to všetci poznáme, netreba to vysvetľovať, počul od starostu, že 

nebude toto riešiť horúcou ihlou, počet Rómov v osade sa navyšuje.
- hlasovalo sa o garáži -  je to protekčné uznesenie. OZ schválilo prenájom pozemku na výstavbu 

garáže, ktorá nie je v územnom pláne, najprv bolo potrebné riešiť stavebné povolenie, starosta by mohol vydať 
predbežné stanovisko.

- starosta nehlasuje, vytýkal poslancovi, že vám hovoril do duše a tlačí na vás. On nesie zodpovednosť 
za svoje hlasovanie.



Zdena Račková -  navrhuje ukončiť diskusiu.

starosta obce -  on nedal nikomu trvalý pobyt v rómskej osade, pribúdajú novonarodení občania.
- stavebný zákon hovorí, že ak chce niekto stavať, najprv musí mať prenájom pozemku, teda súhlas 

obce, až potom môže podať žiadosť o stavebné povolenie.

Pavel Poliak -  už minule hovoril o výmene tabúľ na smútočné oznámenie, prosí to zabezpečiť, 
starosta obce -  budú zakúpené dve umelohmotné tabule.

- doporučuje doplniť členku do komisie kultúry, vzdelávania, mládeže a športu a tiež do Rady
školy
Mgr. Iveta Oravcová -  predložila návrh na uznesenie:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
volí
ďalšiu členku do komisie kultúry, vzdelávania, mládeže a športu -  Janku Mikušovú

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
P o s la n c i : P oče t:

Z a :
Pavel Holbus, Janka Mikušová, Mgr. Iveta Oravcová, Pavel Poliak, Jakub Račko, 
Zdena Račková 6

P ro t i : 0

Z d r ž a l  sa : Ing. Ján Vr biča n 1

Výsledok hlasovania: Návrh hol prijatý

Mgr. Iveta Oravcová -  predložila návrh na uznesenie:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
určuje
ďalšieho zástupcu obce do Rady školy Základnej školy s materskou školou v Pribyline -  Dušanu Cibuľovú

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
P o s la n c i : Poče t:

Z a :
Pavel Holbus, Janka Mikušová, Mgr. Iveta Oravcová. Pavel Poliak, Jakub Račko, 

Zdena Račková 6

P ro t i : 0

Z d r ž a l  sa : Ing. Ján Vrbičan 1

Výsledok hlasovania: Návrh bo! prijatý

Starosta obce požiadal prítomných, aby hlasovali o návrhu na ukončenie diskusie:

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
P o s la n c i : P oče t:

Z a :
Pavel Holbus, Janka Mikušová, Mgr. Iveta Oravcová. Pavel Poliak. Jakub Račko. 
Zdena Račková 6

P ro t i : Ing. Ján Vrbičan 1

Z d r ž a l  sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh hol prijatý

K bodu 10
Na záver starosta obce poďakoval prítomným za účasť a rokovanie ukončil o 19,50 hod.

Zapísala:
Anna Račková

Overovatelia: 
Janka Mikušová 
Jakub Račko

Starosta obce: 
Ing. Milan Kohút


